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Protokół nr 2 

z obrad drugiej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych w dniu 28.11.2018r. 

 

 

 

Posiedzenie odbyło się w Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 13:00 – do godz. 14:50. 

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 14 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym /Dz. U. z 2018r. 

poz. 994 z późn. zm./ 

 

Radna nieobecna usprawiedliwiona – p. Dorota Wnuk 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Więcborku       - Tomasz Siekierka 

5. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego 

I Gospodarki Nieruchomościami UM w Więcborku  - Michał Bąk 

6. Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Dróg 

UM w Więcborku       - Tomasz Fifielski 

7. Inspektor UM w Więcborku     - Ewa Kiestrzyn-Kobus 

8.  Redaktor „Krajeńskich Zeszytów Historycznych”  - Leszek Skaza 

9. Redaktor „Wiadomości Krajeńskich”    - Robert Środecki 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „TV Krajna” na stronie 

internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku w Biuletynie 

Informacji Publicznej Gminy Więcbork. Nagrania będą przechowywane przez okres 

niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów ustawowych.  

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 
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6. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2019”. 

9. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

dla osób wskazanych w wieloletnim rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2019 – 2023. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Więcbork 

 organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019.” 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek nr 39/10 i 39/11 w Więcborku, gm. Więcbork. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych  

w Sypniewie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2018. 

14. Podjecie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytana radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

Do powyższego porządku obrad Burmistrz Więcborka zaproponował wprowadzenie 

dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty. 

Przewodnicząca RM poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianie. 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 1 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

Ad. 4 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z XLVIII sesji 

został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Wyjaśniła też, że Protokół dotyczy 

Rady poprzedniej kadencji ale wg obowiązujących przepisów protokoły zatwierdzane są na 

kolejnej sesji i tak też jest to czynione obecnie. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Na sali 14 radnych 
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Za przyjęciem protokołu głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 2 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

 

21.11.2018r - udział Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej p. Beaty Lida na uroczystych 

obchodach Dnia Pracownika Socjalnego, który odbył się w Centrum Kultury i Sztuki w 

Sępólnie Krajeńskim. 

27.11.2018r. – udział w połączonych Komisjach RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego. 

28.11.2018r. – wspólnie z Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Przewodnicząca RM wzięła udział w XX Gminnym Konkursie Recytatorskim. 

W jury Radę reprezentowała Przewodnicząca Komisji Oświaty /…/.  

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

 

7.11.2018r.- spotkanie z Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej i Dyrektor 

Przedszkola Gminnego w Więcborku (miejsce: gabinet Burmistrza) oraz udział w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym KGW Jastrzębiec (miejsce: świetlica wiejska w Jastrzębcu). 

Tego dnia Zastępca Burmistrza Więcborka uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-

wyborczym KGW Śmiłowo (miejsce: świetlica wiejska w Śmiłowie). 

8.11.2018r. - spotkanie organizacyjne dot. Jarmarku Bożonarodzeniowego w którym 

uczestniczyli przedstawiciele MGBP, MGOK, MGOPS, ŚDS, Świetlicy Środowiskowej, 

Stowarzyszenia Aktywnych Społecznie oraz Kierunek Więcbork, Urzędu Miejskiego. 

9.11.2018r. - udział w uroczystościach z okazji 100-lecia Odzyskania Niepodległości 

przygotowanych przez dzieci ze Szkoły Podstawowej w Zakrzewku (miejsce: SP Zakrzewek) 

oraz w wieczorze patriotycznym z okazji 100-lecia Odzyskania Niepodległości w Szkole 

Podstawowej w Pęperzynie (miejsce: SP Pęperzyn). 

11.11.2018r. - udział w gminnych obchodach 100-lecia Odzyskania Niepodległości, które 

rozpoczęły się przemarszem z parkingu przy SP nr 2 w Więcborku na Plac Jana Pawła II, 

następnie część oficjalna wraz ze złożeniem kwiatów przed pomnikiem Orła Białego, 

następnie Msza św., koncert Więcborskiej Orkiestry Dętej, występy dzieci i młodzieży na 

Placu Jana Pawła II, a wieczorem w koncercie pieśni patriotycznych Więcborskiego Chóru 

Lutnia w kościele Parafialnym w Więcborku. 

 W tym miejscu Burmistrz Więcborka podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do 

organizacji tego dnia oraz jego uświetnienia, w tym m.in. radnemu, Panu Janowi Antczakowi, 

który zadbał o oprawę w postaci symbolicznego wypuszczenia gołębi. Wyraził nadzieję, że 

dla wszystkich uczestników tych uroczystości była to wyjątkowa chwila, która zapadnie  

w pamięci na bardzo długo. 
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13.11.2018r. - udział w spotkaniu Zespołu Konsultacyjnego Dyrektora Regionalnej Dyrekcji 

Lasów Państwowych w Toruniu ds. kompleksowego zagospodarowania powierzchni klęski 

(miejsce: teren Nadleśnictwa Runowo). W tym dniu Burmistrz Więcborka uczestniczył  

także w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym KGW Zakrzewska Osada (miejsce: świetlica 

wiejska w Zakrzewskiej Osadzie), a następnie KGW Zakrzewek (miejsce: świetlica wiejska  

w Zakrzewku). 

14.11.2018r. - spotkanie z mecenas Dagmarą Fabiszak, radcą prawnym, wspólnikiem 

kancelarii Ostrowski i Wspólnicy, która zapewnia obsługę prawną Gminy Więcbork (miejsce: 

gabinet Burmistrza) oraz wyjazd do Sępólna Krajeńskiego celem podpisania aktu 

notarialnego dot. sprzedaży lokalu komunalnego (miejsce: Kancelaria Notarialna w Sępólnie 

Krajeńskim). W tym dniu Burmistrz wziął także udział w wieczorze poezji patriotycznej „Po 

Bogu najważniejsza jest Polska” (miejsce: sala lustrzana MGOK w Więcborku). 

15.11.2018r. - udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym KGW Lubcza (miejsce: 

świetlica wiejska w Lubczy), a następnie KGW Dorotowo (miejsce: świetlica wiejska  

w Dorotowie). 

16.11.2018r. - wraz ze skarbnikiem Gminy Więcbork, Panią Aliną Kruk Burmistrz udał się 

do Warszawy do Ministerstwa Obrony Narodowej w celu podpisania umowy na 

dofinansowanie budowy Ławki Niepodległości, która znajdzie się na Placu Jana Pawła II  

w Więcborku (miejsce: MON Warszawa). Tego dnia Burmistrz wziął udział w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym KGW Witunia (miejsce: świetlica wiejska w Wituni). 

17.11.2018r. - udział w uroczystych obchodach XX-lecia Powiatowego Tygodnia Kultury 

Chrześcijańskiej oraz koncercie zespołu Effatha (miejsce: sala kinowa MGOK w Więcborku). 

18.11.2018r. - uczestnictwo w koncercie „Wspomnij mnie”, kończącym gminne obchody 

100-rocznicy Odzyskania Niepodległości  (miejsce: sala kinowa MGOK w Więcborku). 

19.11.2018r. - udział w inauguracyjnej Sesji Rady Miejskiej VIII kadencji (miejsce: CAS  

w Więcborku). 

20.11.2018r. - wraz z dyr. BOOS, Panią Danutą Zawidzką Burmistrz wziął udział w 

spotkaniu z Radą Rodziców Przedszkola - oddział w Sypniewie. Zostały omówione m.in. 

sprawy funkcjonowania oddziału, wyposażenia placu zabaw, komunikacji z dyrektorem 

placówki (miejsce: świetlica SP w Sypniewie). 

21.11.2018r. - udział w obchodach Dnia Pracownika Socjalnego, które zostały 

zorganizowane przez dyr. MGOPS w Więcborku, Pana Tomasza Siekierkę oraz Burmistrza 

Więcborka. Na to spotkanie zaproszeni zostali pracownicy wszystkich instytucji związanych  

z pomocą społeczną z terenu całego powiatu (miejsce: CKiS Sępólno Krajeńskie). Tego dnia 

Burmistrz wziął również udział w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym KGW Jeleń (miejsce: 

świetlica wiejska w Jeleniu) oraz KGW Sypniewo (WDK Sypniewo) 

22.11.2018r. - odbyło się kolejne spotkanie organizacyjne dotyczące Jarmarku 

Bożonarodzeniowego w składzie tożsamym z  wymienionym powyżej (miejsce: gabinet 

Burmistrza). Tego dnia Burmistrz uczestniczył także w konsultacjach Programu Współpracy 

Gminy Więcbork z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2019 oraz Forum Organizacji Pozarządowych 

(miejsce: sala krajeńska MGOK w Więcborku). 

23.11.2018r. - udział w posiedzeniu Gminnej Komisji Mieszkaniowej (miejsce: biuro 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku) oraz wraz z ośmioma pracownikami Urzędu 
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Miejskiego w Więcborku oraz dwoma Radnymi Burmistrz wziął udział w akcji „Solidarni z 

Klęską”, zorganizowaną przez Nadleśnictwo Runowo, polegającą na sadzeniu drzewek na 

powierzchniach leśnych zniszczonych przez nawałnicę (miejsce: powierzchnie leśne 

Nadleśnictwa Runowo). Ponad to tego dnia Burmistrz uczestniczył w zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym KGW Suchorączek (miejsce: świetlica wiejska w Suchorączku) 

27.11.2018r. - spotkanie z Audytorem Wewnętrznym - Panią Alicją Pląsek, Skarbnikiem 

Gminy Więcbork – Panią Aliną Kruk oraz Kierownikiem działu Zasoby Komunalne Panią 

Jadwigą Szczukowską Wrzeszcz wraz z księgową. Omówione zostały wyniki kontroli dot. 

przepływu środków finansowych wpłacanych w kasie ZGK w Więcborku (miejsce: gabinet 

Burmistrza) oraz spotkanie z Dyrektor BOOS – Panią Danutą Zawidzką. Omówione zostały 

sprawy bieżące funkcjonowania oświaty (gabinet Burmistrza). Poza tym tego dnia Burmistrz 

wziął udział w posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych,  

a następnie w posiedzeniu połączonych Komisji Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Rady Miejskiej w Więcborku 

(miejsce: sala krajeńska MGOK w Więcborku). 

28.11.2018r. - jako członek jury udział w XX Gminnym Konkursie Recytatorskim dla dzieci 

(miejsce: SP w Zakrzewku) oraz spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w Sępólnie 

Krajeńskim, Panem Pawłem Zawadą oraz Kierownikiem Posterunku Policji w Więcborku, 

Panem Arkadiuszem Sontowskim. Omówione zostały bieżące sprawy dot. bezpieczeństwa na 

terenie Gminy oraz sprawy poruszone przez Radnego na posiedzeniu połączonych Komisji 

RM (miejsce: gabinet Burmistrza) 

  

W tym okresie, poza szczegółowo omówionymi działaniami, Burmistrz Więcborka zajmował 

się bieżącymi sprawami dotyczącymi gminy. 

 

 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Radny Andrzej Wenda interpelował w sprawie wypracowania takiego systemu 

wynagradzania sołtysów, aby było ono na tyle godziwe, by ci mogli właściwie wypełniać 

swoje obowiązki. 

 Druga interpelacja dotyczyła wycinki zakrzewień na drodze Wilcze Jary – Dorotowo 

uniemożliwiających przejazd sprzętu rolniczego, 

 Radny wnioskował również o montaż punktu świetlnego w Wilczych Jarach /przy 

skrzyżowaniu i punkcie zbiórki dzieci do autobusu szkolnego/ oraz przy kolejnym 

skrzyżowaniu, przy którym jest punkt zbiorczy dzieci czekających na szkolny autobus. 

Powyższe interpelacje zostały złożone na piśmie i przekazane Przewodniczącej Rady 

Miejskiej. 

2. Radny Jan Antczak  mówił o złym stanie wody pitnej w Runowie Krajeńskim. Ten fakt 

zgłoszony został mu przez mieszkańców Osiedla popegeerowskiego. 

 Radny pytał też, czy mieszkania w budynku po byłym przedszkolu w Runowie zostały 

już zasiedlone. 
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3. Radna Beata Lida zapytała, czy są już jakieś decyzje w sprawie wnioskowanych przez 

nią dwóch punktów świetlnych przy nowo powstających domach dziecka przy ul. Janusza 

Korczaka w Więcborku. 

 

Ad. 8-9 Projekty uchwał przygotowane przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Więcborku przedstawił Dyrektor Jednostki p. Tomasz Siekierka. 

 

a) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019”, 

Dyrektor MGOPS powiedział, że ustawa dopuszcza, aby te 2 programy były przyjęte  

w formie jednego Programu stąd taka propozycja, aby był to wspólny Program dla obu 

problemów. Jest to Program przyjmowany na rok, co również wynika z zapisów ustawy,  

a związane jest to z rokiem budżetowym, gdyż dokument dotyczy kwestii finansowych, 

finansowania zadań związanych z profilaktyką. Znaczna część dokumentu, to diagnoza, która 

wykonana została w roku bieżącym w gminie Więcbork. Analiza zwraca uwagę na kilka 

elementów. Należy do niej odnotowany spadek liczby osób korzystających z pomocy 

społecznej z powodu alkoholizmu. Spada również liczba wniosków o podjęcie działań wobec 

osób mających problem z alkoholem, natomiast wzrasta liczba spraw kierowanych do sądu. 

Taka jest decyzja członków Gminnej Komisji tj. w przypadku coraz większej ilości osób 

sprawy kierowane są do biegłych, a następnie w większości przypadków do sądu. Czas 

oczekiwania na rozstrzygnięcie w przedmiotowych sprawach jest nadal długi /rok do dwóch 

lat/. Spadał liczba wniosków do Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

o podjęcie działań wobec osób nadużywających alkohol, kierowanych przez Zespół 

Interdyscyplinarny w ramach procedury „Niebieskiej Karty”. Negatywnym zauważalnym 

trendem jest obniżanie się wieku inicjacji alkoholowej i nikotynowej, jak również spożycia 

narkotyków. Widocznym jest również problem związany z uzależnieniem od komputerów  

i Internetu. Program skonstruowany jest w formie tabelarycznej, gdzie ujęte są zadania, 

podmioty je realizujące i przypisane działania. Kolejna tabela ujmuje środki finansowe. 

Łączna wartość Programu to kwota 200.000,00 zł – środki na ten cel pochodzą z odpłatności 

za wydawane pozwolenia na sprzedaż alkoholu. Główne pozycje w Programie, to 

dofinansowanie działań Poradni Uzależnień, największa – dofinansowanie działalności 

Świetlicy Środowiskowej „UŚMIECH” w Więcborku, koszty związane z wydaniem 

stosownych opinii przez biegłych i opłat sądowych. Działania profilaktyczne to kwota ponad 

20.000,00 zł, szkolenia, warsztaty i wynagrodzenia członków GKRPA. GKRPA funkcjonuje 

w dwóch zespołach. Zespół Motywujący, który spotyka się średnio raz w miesiącu i tu 

zapraszane są osoby mające problemy z alkoholem. Drugi Zespół – Zespół Kontrolny, który 

realizuje założony plan kontroli w punktach sprzedaży alkoholu, a także odwiedzający punkty 

sprzedaży  

z informacjami. 

 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 
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Uwag nie wniesiono 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 3 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

b) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

wskazanych w wieloletnim rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 – 2023. 

 

Prawo do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej określonych ustawą z dnia 12 marca 

2004r. o pomocy społecznej zwanej dalej Ustawą, przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli 

dochód osoby samotnie gospodarującej lub na osobę w rodzinie nie przekracza kryterium 

dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 Ustawy. Ustanowiony uchwałą Nr 140 Rady 

Ministrów z dnia 15 października 2018r. wieloletni rządowy program „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023, przewiduje udzielenie wsparcia finansowego gminom  

w zakresie dożywiania osób spełniających kryterium dochodowe w wysokości 150 % 

kryterium, o których mowa w art. 8 ust. 1 Ustawy. Warunkiem udzielenia wsparcia osobom 

przekraczającym kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 8 ust. 1 Ustawy jest przyjęcie 

przez gminę stosownej uchwały podwyższającej kwotę kryterium do poziomu 150% tegoż 

kryterium. Wejście w życie niniejszej uchwały z dniem 1 stycznia 2019 r. podyktowane jest 

faktem wejścia w życie Uchwały Nr 140 Rady Ministrów ustanawiającej wieloletni rządowy 

program „Posiłek w szkole i w domu” z dniem 1 stycznia 2019 r.. 

 

Niniejszy projekt podwyższa do 150 % kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 8 ust. 1 

ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej dla celów przyznawania pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób wskazanych  

w wieloletnim rządowym programie „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019- 2023, 

przyjętym uchwałą Nr 140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018r. 

 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa /…/ - pozytywna 

 

Pytań nie było. 
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Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 4 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

 

Ad. 10 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Więcbork 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2019” omówiła Inspektor UM w Więcborku p. Ewa Kiestrzyn Kobus. 

Współpraca z organizacjami pozarządowymi jest zadaniem własnym Gminy prowadzona jest 

zgodnie z ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Zgodnie z przepisami 

Gmina jest zobowiązana do uchwalenia rocznego Programu współpracy z organizacjami  

w terminie do 30 listopada każdego roku poprzedzającego okres obowiązywania Programu. 

Przygotowany projekt został podany konsultacjom z organizacjami zgodnie z przepisami. 

Organizacje miały możliwość wypowiedzenia się w formie pisemnej elektronicznie, bądź 

mogły wziąć udział w zorganizowanym spotkaniu podsumowującym. Spotkanie 

konsultacyjne było w tym roku próbą połączenia z organizacją Forum Gminnego,  

o zorganizowanie jakiego wnoszono w roku ubiegłym, ale w tym roku nie spotkało się ono  

z dużym zainteresowaniem. Wszystkie informacje, jakie wpłynęły od organizacji zostały 

przeanalizowane i na tej podstawie sporządzony został projekt Programu Współpracy. Do 

obecnie funkcjonującego Programu wprowadzono pewne zmiany na rok kolejny tj. 

zrezygnowano  z pozafinansowej formy współpracy w formie forum, ponieważ organizacje  

o to nie wnosiły , zmieniła się kwota środków finansowych przeznaczonych na realizacje 

Programu – teraz jest to 255.000,00 zł na rok 2019 będzie to kwota 274.500,00 zł.  

Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – pozytywna 

 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 
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Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 5 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

Przewodnicząca RM ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach. 

Po przerwie obrady wznowiono 

 Ad. 11-12 Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem Gminy Więcbork 

przedstawił Kierownik Referatu UM w Więcborku p. Michał Bąk 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 39/10  

i 39/11 w Więcborku, gm. Więcbork. 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego został opracowany na podstawie uchwały 

nr XXXVI/266/17 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 27 września 2017 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek nr 39/10 i 39/11 w Więcborku, gm. Więcbork.Wymieniona uchwała rozpoczęła tryb 

formalno-prawny sporządzenia planu miejscowego określony w ustawie z dnia 27 marca 

2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Teren oznaczony symbolem MW/U przeznacza się na cel zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej z dopuszczeniem usług; obowiązują następujące ustalenia: 

1) wysokość zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej do 5 kondygnacji nadziemnych oraz 

maksymalnie 18,0 m;  

2) dachy budynków mieszkalnych wielorodzinnych o nachyleniu od 1,5° do 45°; 

3) dopuszcza się wydzielenie funkcji usługowej i garażowej w budynkach mieszkalnych tak 

by strefa uciążliwości usług nie wpływała na funkcję mieszkaniową z wyłączeniem 

inwestycji celu publicznego z zakresu łączności publicznej, zgodnych z przepisami 

odrębnymi; 

4) powierzchnia funkcji usługowej i garażowej w budynku mieszkalnym nie może 

przekraczać 40% powierzchni całkowitej. 

Plan dotyczy działek usytuowanych na skrzyżowaniu ulic Gdańskiej i Krajeńskiej  

w Więcborku w pobliżu Osiedla BoWiD /ul. T. Suszyńskiego/. Po uchwaleniu planu 

powstanie możliwość budynku wielorodzinnego, co pozwoli rozwiązać problemy 

mieszkaniowe na terenie gminy. 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego – pozytywna. 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 



10 
 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 6 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w Sypniewie. 

 

Nieruchomość gruntowa oznaczona numerem geodezyjnym 233/15 obręb Sypniewo                         

o powierzchni 0.1668 ha zlokalizowana jest przy ulicy Strażackiej w pobliżu budynku 

użytkowanego przez Ochotniczą Straż Pożarną w Sypniewie. Z uwagi na dogodną lokalizację 

nieruchomości będzie wykorzystywana na cele sołectwa Sypniewo. Strony ustaliły, że 

rekompensatą za nieruchomość będzie nieruchomość zamienna stanowiąca własność Gminy 

Więcbork. Właściciel działki 233/15 wskazał jako nieruchomość zamienną działkę 716 obręb 

Sypniewo. Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami w przypadku 

nierównej wartości zamienianych nieruchomości stosuje się dopłatę, której wysokość jest 

równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości.    

Obie nieruchomości zostały wycenione przez rzeczoznawcę. Według wyceny wartość działki 

będącej własnością osoby fizycznej wyniosła 31.480,00 zł, natomiast wartość działki gminnej 

wyniosła 31.200,00 zł. Wobec powyższego różnica w kwocie 280,00 zł zostanie dopłacona 

przez Gminę Więcbork. 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego – pozytywna. 

Pytań nie było. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie 

 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 7 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

Ad.13-14 Projekty uchwał finansowych Gminy Więcbork omówiła Skarbnik Gminy  

p. Alina Kruk 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2018, 

Na początku Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały wskazując, że Ostatnia 

zmiana, która winna pojawić się w §1 uchwały powinna mieć brzmienie „Zarządzeniem 

Burmistrza Więcborka nr 0050.91.2018 z dnia 20 listopada 2018r.” 

Zmiany dotyczyły: 
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1. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 70005§0950 o kwotę 3.755,00 zł  

w związku z odszkodowaniem wypłaconym przez ubezpieczyciela w związku z zalaniem  

i pożarem w lokalach komunalnych. Środki przeznacza się na likwidację szkody i ujmuje  

w rozdziale 70005§4210. 

2. Zwiększa się plan dochodów (§2700) i wydatków budżetowych (§4700) w rozdz. 75023  

o kwotę 3.072,00 zł w związku z zawartą w dniu 08.10.2018 r. umową o sfinansowanie 

kosztów kształcenia ustawicznego pracowników i pracodawcy. W ramach zawartej umowy 

Gmina otrzyma z Krajowego Funduszu Szkoleniowego pozostałe środki zmniejszą 

planowany deficyt. 

9. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 71004§4300 o kwotę 10.000,00 zł w związku ze 

zwiększoną ilością opracowanych i wydanych decyzji o warunkach zabudowy i celu 

publicznego. 

10. Zmniejsza się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Infostrada 

Kujaw i Pomorza” o łączną kwotę 46.408,00 zł w związku ze zmianą harmonogramu 

finansowania tego zadania. W wyniku zawartej umowy z wykonawcą na rozbudowę 

geoportalu publicznego Województwa Kujawsko-Pomorskiego. W br. uruchomione zostaną 

jedynie indywidualne geoportale JST i e-usługi złożenia wniosku o dokumenty planistyczne. 

Pozostałe wydatki zaplanowane na 2018 r. realizowane będą w 2019 r. 

11.Zmniejsza się plan finansowy wydatków majątkowych w zadaniu pn.: 

„Termomodernizacja placówek oświatowych na terenie Gminy Więcbork – Szkoła 

Podstawowa w Zakrzewku” o kwotę 13.000,00 zł w związku z ostatecznym zakończeniem  

i rozliczeniem zadania. 

12. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 80104§2310 o kwotę 4.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie pobytu dzieci z naszej gminy w placówkach 

wychowania przedszkolnego w innych gminach. 

13. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków bieżących w rozdziale 75085 oraz 

działach 801 i 854, oprócz zmian opisanych w pkt 3, 11 oraz 12 uzasadnienia, w związku  

z bieżącym funkcjonowaniem placówek oświatowych oraz Biura Obsługi Oświaty 

Samorządowej w Więcborku. 

14. Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup serwera do obsługi systemów 

dziedzinowych dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku”  

o wartości 35.000,00 zł. 

15. Zmniejsza się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Dofinansowanie 

do budowy studni wierconych” o kwotę 6.000,00 zł w związku z realizacją zadania opisanego 

w pkt 1 uzasadnienia. 

16. Zwiększa się plan finansowy wydatków bieżących w rozdziale 92109§4260 o kwotę 

300,00 zł w związku z wykonaniem nowego przyłącza w świetlicy wiejskiej w Dorotowie. 

17. Zmniejsza się plan finansowy w zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa mola przy 

promenadzie na Jeziorze Więcborskim wraz z infrastrukturą towarzyszącą” o kwotę 

517.990,00 zł w związku z nie wyłonieniem wykonawcy na realizację zadania. Środki te 

zmniejszą planowany deficyt budżetowy na ten rok. Realizację zadania zaplanowano na 

2019r. 

18. Zmniejsza się plan finansowy wydatków bieżących w następujących rozdziałach  

i paragrafach: 

- 60016§4410 o kwotę 1.500,00 zł (wydatki związane z podróżami służbowymi), 

- 60016§4430 o kwotę 500,00 zł i 75023§4430 o kwotę 770,00 zł (wydatki związane  

z ubezpieczeniem mienia komunalnego), 

- 60095§4140 o kwotę 2.000,00 zł (wydatki związane z wpłatami na PFRON), 

- 70005§4300 o kwotę 10.000,00 zł (wydatki związane z zakupem usług gospodarowania 

nieruchomościami), 
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- 70095§4300 o kwotę 6.000,00 zł (wydatki związane z wypłatą odszkodowań dla właścicieli 

lokali z tytułu niedostarczenia lokalu socjalnego eksmitowanym lokatorom), 

- 71012§4300 o kwotę 5.000,00 zł (wydatki związane z zakupem usług geodezyjnych), 

- 75702§8110 o kwotę 30.000,00 zł (wydatki związane z obsługą długu – utrzymujące się 

niskie stopy procentowe skutkują wypracowaniem oszczędności), 

- 85202§4330 o kwotę 25.000,00 zł (wydatki związane z zakupem usług związanych  

z pobytem mieszkańców gminy w domu pomocy społecznej), 

- 85215§3110 o kwotę 21.375,00 zł (wydatki dotyczące wypłaty dodatków mieszkaniowych - 

liczba osób Uprawnionych jest w tym roku mniejsza zatem i wartość wypłaconych świadczeń 

jest niższa), 

- 85504§4010 o kwotę 69.000,00 (wydatki związane z wynagrodzeniami asystentów rodziny), 

- 85510§4330 o kwotę 35.000,00 (wydatki związane z funkcjonowaniem placówek 

opiekuńczo-wychowawczych). 

Weryfikacja stopnia realizacji założonych zadań w poszczególnych rozdziałach umożliwia 

dokonanie wskazanych powyżej korekt. Nowe plany finansowe zapewnią prawidłową 

realizację założonych celów. Powstałe oszczędności zostaną przeznaczone na zmniejszenie 

deficytu. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego – pozytywna. 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

Radny Andrzej Wenda pytał ile pozostało do ściągnięcia należności od byłego pracownika 

/chodziło o pracownika BOOS –u przyp. prot./ oraz o jakiego typu wpływy w kwocie  

42.000,00 chodzi jeżeli chodzi o środki z tytułu podatku od środków transportowych. Czy są 

to może jakieś zaległości, czy też wpływy spowodowane zakupem nowych aut przez firmy 

transportowe? 

Skarbnik Gminy Więcbork odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pobór podatku 

transportowego, to dany podatnik deklaruje, jakie ma w posiadaniu pojazdy i na tej podstawie 

naliczany jest wymiar podatku. Ścisła współpraca z wydziałem Komunikacji ujawnia, że 

jeżeli podatnicy czasami mają nawet bardzo krótko jakieś środki transportu, to ich nie 

zgłaszają. Dlatego też w ostatnim czasie trwają dość intensywne czynności sprawdzające pod 

tym kątem i to o czym mówił radny jest tego skutkiem. Podatnicy składają korekty deklaracji 

i uiszczają zaległy podatek. Co zaś do spłat długu pracownika, to zasądzona kwota wynosi 

ponad 700,000,00 zł i cały czas ta siódemka z przodu w tym przypadku widnieje. 

Radny Jacek Kabattek zapytał o inwestycje związaną  budową mola w Więcborku. Termin 

wykonania zadania się przesuwa w czasie, a miało być ono dofinansowane ze środków 

Lokalnej Grupy Rybackiej. Radny dociekał, czy te środki wobec przeciągającego się czasu 

realizacji będą dla Gminy dostępne? 

Jeszcze w przyszłym roku tak, mniej więcej do końca sierpnia – odpowiedziała Skarbnik 

gminy Więcbork. 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie. 
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Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 8 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

Zmiany WPF dotyczą danych za 2018r. i wynikają z dotychczasowych zmian w budżecie 

Gminy Więcbork. Ponadto zmniejsza się zaplanowany dotychczas deficyt, który wynosił 

2.216.500,00 zł o kwotę 866.500,00 zł. Aktualnie deficyt wynosi 1.330.000,00 zł 

Zmniejszenie deficytu spowodowało zmniejszenie wartości przychodów. Przychody po 

zmianach wynoszą 1.928.579,52 zł. Na wartość przychodów składa się nadwyżka budżetowa 

z roku 2015 (260.695,63 zł) i 2016r. (1.667.883,89 zł).Ponadto od 2019r. WPF został 

dostosowany(w tym także załącznik przedsięwzięć) do danych zawartych w projekcie 

Wieloletniej prognozy Finansowej załączonej do projektu budżetu Gminy Więcbork na 2019 

rok. Z tym wyjątkiem, iż nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych w kwocie 866.500,00 zł, która 

dotychczas była źródłem finansowania planowanego deficytu w 2018r. aktualnie stanowi 

przychód roku 2019. Umożliwiło to zmniejszenie kwoty zaplanowanego na przyszły rok 

kredytu z 4.476.436,41 zł do kwoty 3.609.936,41 zł. w związku z tym korekty wymagały 

kwoty dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz kwoty długu. 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego – pozytywna. 

Uwag nie wniesiono 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 14 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 9 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

Ad. 15 Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz 

ustalenia stawki opłaty przedłożył Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski. 
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Burmistrz Więcborka przedkładając radnym projekt ww. uchwały mówił, że zdaje sobie 

sprawę, że nie jest to „łatwa dla radnych uchwała”, ale i z taką trudną problematyką na 

przestrzeni kadencji, przyjdzie się Radzie mierzyć. Uchwała jest wywołana między innymi 

ogłoszonym przetargiem na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z ternu gminy 

Więcbork. 23 listopada 2018r. nastąpiło otwarcie ofert przetargowych, które wpłynęły na to 

zadanie. Środki zabezpieczone w budżecie Gminy Więcbork na to zadnie w roku 2019 

wynoszą 1.277.856,00 zł, natomiast oferty, które wpłynęły opiewały: Przedsiębiorstwo 

Komunalne z Tucholi – 1.714.996,80 zł z częstotliwością odbioru odpadów suchych raz  

w tygodniu, natomiast ZGK w Więcborku – 1.583.988,44 zł. Przy częstotliwości odbioru 

odpadów suchych dwa razy w tygodniu. Zarówno jedna, jak i druga oferta znacząco 

przewyższa kwotę zabezpieczoną na przedmiotowy cel w budżecie Gminy Więcbork na rok 

2019r. Burmistrz zaznaczył, że liczono się z tym, że oferty będą przekraczały środki 

zabezpieczone przez Gminę na rok 2019. Rozmawiają z samorządowcami ościennych gmin  

i nie tylko Gmina Więcbork nie jest wyjątkiem a terenie powiatu ale i województwa. Oferty 

przetargowe składane przez przedsiębiorstwa zajmujące się realizacją takiego zadnia 

znacząco przekraczają tegoroczne oferty. Czynniki wpływające na zwyżkę to: wzrost cen 

paliwa, wzrost cen wynagrodzeń oraz wzrost opłaty za zagospodarowanie i składowanie  

w regionalnych instalacjach odbioru odpadów komunalnych. W ubiegłym roku podjął 

decyzje, aby stawka opłaty za zagospodarowanie odpadów była ustalona po otwarciu ofert, to 

co zostało radnym przedłożone w dniu poprzedzającym sesję tj. na posiedzeniu komisji i na 

sesji jest czysto matematycznym obliczeniem i wynikiem złożonej oferty złożonej przez ZGK 

i kosztów ponoszonych na administrowanie i administrowanie również Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów znajdującego się w Dalkowie. Proponowane stawki to: kwota 13,50 zł przy 

założeniu selektywnej zbiórki odpadów oraz 25,00 zł za odbiór odpadów niesegregowanych. 

Burmistrz Więcborka wskazał, że jeżeli radni mają jeszcze jakieś szczegółowe pytania, na 

sali obecny był Kierownik Referatu Rolnictwa /…/ UM w Więcborku, który wyjaśni 

wątpliwości jeżeli takowe są. 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych 

Radny Rembelski – Radni połączonych Komisji RM w dniu poprzedzającym sesję dużo 

czasu poświęcili na przeanalizowanie ww. problematyki i padło wiele pytań do Burmistrza. 

Burmistrz szczegółowo wyjaśniał wątpliwości Radnych. W dyskusji radnych było widać 

troskę nie tylko o indywidualnego mieszkańca gminy ale i całą gminę. Można, to 

podsumować w ten sposób, że niektóre decyzje, które są bardzo pozytywne dla 

indywidualnego odbiorcy, mogą bardzo szkodzić ogółowi. W niektórych przypadkach radni 

nie mają wyjścia z trudnych decyzji z uwagi na to, że blokują ich przepisy prawa. Koszty 

związane z ustawą śmieciową muszą być tożsame z dochodami pozyskiwanymi w tym 

działaniu. Dochody planowane są dużo niższe niż koszty, jakie wystąpią w roku kolejnym. 

Gdyby Gmina chciała dofinansowywać gospodarkę śmieciową musiałaby zrezygnować  

z niektórych inwestycji, na które część sołectw, czy mieszkańcy czekają po kilka lat. Te 

koszty dodatkowe poza dochodami, gdyby ich nie zwiększać zablokowałyby możliwość np. 

remontu drogi na ulicy Dworcowej w Więcborku, a jaki jest stan tej drogi wszyscy doskonale 

wiedzą. Poza tym przepisy prawa wyraźnie mówią, że Rada nie może decydować o swoim 

budżecie jeżeli nie osiąga nadwyżki operacyjnej. Gdyby zatem zwiększyć wydatki w kwocie 

wyższej niż dochody z tego tytułu Gmina nie osiągnęłaby nadwyżki budżetowej i Rada nie 

mogłaby uchwalać samodzielnie budżetu. 
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Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów oraz Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego – pozytywna, nie 

jednogłośna. 

Uwag nie wniesiono 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Głosowanie odbyło się przy użyciu systemu elektronicznego oraz poprzez podniesienie 

ręki. 

Na sali 14 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 2 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 10 do Protokołu i dostępne jest 

na stronie BIP Gminy Więcbork. 

Ad. 16 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski 

Interpelacje złożone pisemnie przez Radnego Andrzeja Wenda – forma odpowiedzi 

pisemna  

/Odp. na pyt. radnego J. Antczak/ 

 W przypadku złej jakości wody, na którą radny wskazywał, burmistrz przyjął że 

chodzi głownie o zapach chloru.  Podczas spotkania z Dyrektor Powiatowej Stacji 

Sanitarno Epidemiologicznej i Dyrektorem ZGK w Więcborku rozmawiano  

o problemie dotyczącym pojawienia się niepożądanych drobnoustrojów w ujęciach 

wody pitnej. Jedynym racjonalnym sposobem eliminacji drobnoustrojów jest 

chlorowanie wody. ZGK stara się wyważyć ilość chloru ale mimo wszystko pozbyć 

się zanieczyszczeń. Stanowisko SANEPID jest jednoznaczne, że chloru trzeba podać 

więcej, żeby pozbyć się problemu. Na dzień dzisiejszy według informacji od 

Dyrektora ZGK wszystkie stacje są chlorowane, w sieci w Runowie nie ma już 

drobnoustrojów ale są w samym ujęciu wody dlatego to chlorowanie będzie 

wykonywane. W listopadzie płukana jest sieć w Więcborku, natomiast  w grudniu 

płukana będzie sieć w Runowie. 

 Wszystkie mieszkania w Runowie Krajeńskim zostały przydzielone, wszystkie 

instalacje, podłączenia, liczniki itd. są zamontowane, a lokatorzy systematycznie się 

przeprowadzają. 

/Odp. na pyt. radnej B. Lidy/ 

 Na dzień dzisiejszy w budżecie Gminy Więcbork na rok 2019 zabezpieczone są 

środki, które mają wystarczyć na instalacje lamp solarnych zabezpieczonych ze 

środków funduszy sołeckich i wkładu z budżetu Gminy. Natomiast żeby przystąpić do 

realizacji zadani, o którym mówiła radna, trzeba przygotować dokumentację 

techniczną, a dopiero potem przystąpić do wykonania. Jeżeli w roku 2019 pojawią się 
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wolne środki na zlecenie dokumentacji, a być może na montaż punktów świetlnych, to 

na pewno Gmina będzie chciała to zadnie zrealizować. 

Ad. 17 Wolne wnioski i informacje. 

W tej części obrad Przewodnicząca RM poinformowała, że radni otrzymali projekty Budżetu 

Gminy na rok 2019 i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej, które są materiałem, który 

będzie omawiany przez radnych na komisjach i sesji w miesiącu grudniu. Kolejna sesja 

grudniowa zaplanowana jest na dzień 19 grudnia 2019r. 

Przewodnicząca RM przypomniała również o konieczności wypełnienia i złożenia do biura 

RM oświadczeń majątkowych. W oświadczeniach należy wykazać stan majątku na dzień 

wypełniania dokumentu. 

 

Radna Beata Lida podziękowała Burmistrzowi i Radzie Miejskiej za przychylność w kwestii 

wykonania drogi w Pęperzynie. Poinformował, że w dniu poprzedzającym sesję został 

położony asfalt.  

Na tym obrady zakończono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady II sesji Rady Miejskiej  

w Więcborku” zamknęła obrady. 

Prot. I. Mrozek 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                w Więcborku 

 

                                                                  /-/  Anna Łańska 

  

 

 

 

 


